

**Perjuangan kami memerlukan sokongan anda.** **KLIK DISINI UNTUK LANGGAN** **Langgan kandungan premium Utusan Online hanya RM100**

Tutup

## 1,600 sertai acara berbasikal ACR19 Ahad ini

Aida Faizlen Ibrahim

02 Oktober 2019 9:08 PM



ACARA berbasikal ACR19 akan berlangsung di Port Dickson pada Ahad ini - UTUSAN ONLINE

PORT DICKSON 2 Okt. - Seramai 1,600 peserta dari dalam dan luar negara akan mengambil bahagian dalam acara berbasikal Bank Muamalat - Avillion Coastal Ride 2019 (ACR19) di sini, Ahad ini.

Pengarah Pembangunan Perniagaan dan Pemasaran, Kumpulan Hotel Avillion, Helen Tan berkata, peserta terlibat telah mengesahkan penyertaan dalam tiga acara yang dipertandingkan.

"Penyertaan telah ditutup. Sebenarnya kita menyasarkan 1,500 peserta, tetapi kini kita telah menerima penyertaan melebihi sasaran.

"Kategori dipertandingkan bukan berbentuk perlumbaan. Ia merangkumi acara 30 kilometer (km) bagi Fun Ride, 80 km Scenic Ride dan 160 km bagi Endurance Ride," katanya dalam sidang akhbar di sini hari ini.

Helen menambah, acara yang akan berlangsung di Avillion Admiral Cove itu menawarkan hadiah menarik selain setiap peserta turut menerima baju kayuhan basikal eksklusif, medal tamat kayuhan, insurans peribadi, e-sijil serta berpeluang memenangi cubatan bertuah.

Selain itu, katanya, ganjaran istimewa turut disediakan kepada pasukan dengan penyertaan paling ramai serta jersi terbaik untuk pasukan dan individu.

"Semua peserta tidak perlu risau tentang keselamatan kerana akan diiringi polis, masyal, pasukan perubatan dan sokongan teknikal pada hari kejohanan.

"Lokasi pelepasan dan penamat adalah di Avillion Admiral Cove dan laluan bakal melibatkan kayuhan dari Port Dickson dan merentasi beberapa daerah di Negeri Sembilan," tambahnya.

Acara yang mendapat kerjasama Bank Muamalat, Toyota, F&N 100 Plus, Kapal Api dan beberapa peraja lain akan disertai atlet berbasikal negara Muhammad Fauzan Ahmad Lutfi dan penyanyi nombor satu negara, Datuk Seri Siti Nurhaliza Tarudin. - UTUSAN ONLINE

Tag Berkaitan: Negeri Sembilan, Pelancongan, Terkini

**Brexit** Time is ticking  
Trade the news

© Copyright © 2019. All Rights Reserved by FPMARKETS.COM

What is your reaction?



**Penafian:** Semua Komen di bawah tidak mencerminkan pendirian atau pandangan Utusan, ia merupakan pandangan peribadi penulis.

★★★★★ USD 18.34	★★★★★ USD 31.42	★★★★★ USD 28.08
<a href="#">Book Now</a>	<a href="#">Book Now</a>	<a href="#">Book Now</a>

Comments (0)

Write a comment

Search comments...

Be the first to comment

### Popular

Lelaki masukkan botol pewangi ketiak dalam kemaluan tunang direman.

PKR berpecah, tidak patut serah pewartan PM kepada Anwar

Mat Sabu, PH perlu aku selagi gagal

Najib pembahong, penyokong bodoh - Rafizi

Pelabur mula 'keluar' dari Johor?

Fully Furnish, Complete Facilities & Amenities. Direct Access To Federal Highway.

Titiyaya Land Dethed

VISIT SITE